
Medlemsmöte  
Gulkremlans Samfällighetsförening  

 

Medlemsmöte 2019-11-24 kl.16.00 – 17.00. 

Mötets öppnade 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
Styrelsen har kallat till detta möte pga. att vår kassör har aviserat att hon inte vill fortsätta sitt 
uppdrag efter nästa årsmöte. Valberedningen är informerad om läget. 
Styrelsen vill att alla ska börja fundera på hur vi ska lösa kassör uppdraget efter nästa 
årsmöte. 
 
Under möte kom det upp olika förslag på hur vi ska kunna lösa detta med kassör. 
Det kom upp förslag om att köpa in tjänsten av extern aktör. Förslag att skicka e-fakturor på 
samfällighetensavgiften till alla medlemmar i föreningen. 
 
Förslag från ordförande är att valberedningen arbetar med att hitta ett förslag på ny kassör 
och så kom det upp ett förslag på att starta en grupp som arbetar med att göra en 
beskrivning på vad som ingår i kassörens uppdrag samt ta in offert på vad det skulle kosta 
att ta in en extern aktör som utför kassörens uppdrag. 
Och så kom det upp ett förslag på att ha ett extra möte med alla medlemmar innan årsmötet 
för att alla ska få känna sig delaktiga. Där vi kan prata vidare om kassörens uppdrag samt 
ev. ta in offerter från externa aktörer. 
 
Det kom även upp synpunkter på att det har blivit sämre med att få information, nu när all 
information gå via hemsidan. Förslag att sätta upp information i tex. soprummen.  
Viktig information som tex. kallelsen till årsmötet önskar man att få in sina brevlådor. 
 
Mötet avslutade 
Ordförande förklarar mötet avslutat. 
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